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1 - Robinet a air pour fits de vin, etc., en perce

LU patent 6852
Application date 18 May 1907

(2-page handwritten description)

L'objet de la présente invention est un robinet @ air pour fiits de vin, etc., en perce, caractérisé par un bouchon en
bots ou autre matiére pouvant tourner dans une gaine métallique et muni d'un conduit intérieus; par lequel l'air
peut entrer dans le_fiit st une ouverture latérale du dit bouchon correspond avec une ouverture latérale de la gaine
métallique, et ce afin de pouvorr soutirer le le vin, l'entrée de U'air est fermée par un quart de tour donné au dit
bouchon.

Ce robinet a air sert a remplacer d'une mamiere avantageuse les dispositifs (bouchons garnis de tissu elc.)
employés ordinatrement pour fermer le trou d'entrée d’air des fiits et qui se perdent ou sont égarés si_facilement
dans les caves a vin, généralement trés obscures.
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2 - Improved shoemaker’s knife
GB patent 1908/01938

Application date 28 January 1908

The present invention has for its object to devise a simple and practical device for shoemaker’s knives which
15 intended to serve both for protecting the cutting edge of the knife and for protecting the upper leather from
ingury during the smoothing of the sole of the boot or shoe. Tools for cutting linoleum or leather on the
straight have been previously used having an extension or return bent or underlying portion which serves as a
guard for the cutting edge of the blade. This invention is however specially designed for shoemakers and
renders it possible_for the shoemaker to work more quickly than heretofore as in smoothing the soles he is not
obliged to use precautions for preventing injury to the uppers.
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